



2024年11月19日，法国宜世高等精神运动与康复学院主席 Mark Soubiran 先生、法国宜世高等精神运动与康复学院项目开发及运营总监 Alain Senanedsch 先生、石蕾女士共同出席了在中国深圳举行的中法精神运动康复与健康心理学论坛。此次活动不仅标志着 ISRP 心理学博士工作站项目正式启动，还标志着中法两国在心理与康复领域的伙伴关系不断深化，促进了这一领域的学术交流和专业发展。

2025年2月22日，第一届 ISRP 健康心理学博士班开学典礼在中国深圳顺利举行，这次活动是由法国宜世高等精神运动与康复学院指导的，由联合国中西医结合协会与“一带一路”国际合作发展（深圳）研究院联合主办的活动，现场 ISRP 主席 Mark Soubiran 先生通过视频发来了西半球的祝福，与会者满怀对学术的热情和期待，共同见证了新学年的开始。

健康心理学博士项目 中国区办公室 <http://isrpphd.com>  
电话: +8618676133494

On November 19, 2024, Mr. Mark Soubiran, General Manager and Executive Chairman of Group ISRP, along with Mr. Alain Senanedsch, Director of Project Development and Operations at Group ISRP, and Mrs. Lei Shi, personally attended the Sino-French Forum on Psychomotor Rehabilitation and Health Psychology in Shenzhen, China, marking the launch of the ISRP Psychology Doctoral Workstation project. This event symbolizes the deepening partnership between China and France in the realm of psychology and rehabilitation, fostering greater academic exchange and professional development in these fields.

On February 22, 2025, the opening ceremony of the first ISRP DBA in Health Psychology was successfully held in Shenzhen, China. This event was guided by the French Institut Supérieur de R ééducation Psychomotrice (ISRP), and jointly hosted by the United Nations Integrated Traditional and Western Medicine Association and the Belt and Road International Cooperation Development (Shenzhen) Research Institute. At the scene, Mr. Mark Soubiran, the chairman of ISRP, sent his blessings from the Western Hemisphere via video. The participants, filled with enthusiasm and anticipation for academia, witnessed the start of the new academic year together.

DBA in Health Psychology, China Office: <http://isrpphd.com>  
Tel: +8618676133494

---